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3ÁÓÔÁÎÁË ÄÉÒÅËÔÏÒÁ 50&"É( É ÖÌÁÓÎÉËÁ ПÉÒÍÅ 

+ÒÕÐÁ ËÁÂÉÎÅ -ÁÕÒÁ 

{ ŎƛƭƧŜƳ ǇǊŜǾŀȊƛƭŀȌŜƴƧŀ ǇǊƻōƭŜƳŀ ǳ ǾŜȊƛ ǇǊƛƳƧŜƴŜ YƻƭŜƪǝǾƴƻƎ ǳƎƻǾƻǊŀ Ȋŀ ŘƧŜƭŀǘƴƻǎǘ 

ƳŜǘŀƭŀ ммΦ ƻƪǘƻōǊŀ нлмуΦ ƎƻŘƛƴŜ ƻŘǊȌŀƴ ƧŜ ǎŀǎǘŀƴŀƪ ŘƛǊŜƪǘƻǊŀ ¦ŘǊǳȌŜƴƧŀ ǇƻǎƭƻŀŘŀǾŀŎŀ 

C.ƛI aƭŀŘŜƴŀ tŀƴŘǳǊŜǾƛŏŀ ƛ Ǿƭŀǎƴƛƪŀ ŬǊƳŜ YǊǳǇŀ ƪŀōƛƴŜ aŀǳǊŀ [ƻǊŜƴȊŜƭƭƛŀΦ {ŀǎǘŀƴƪǳ ƧŜ 

ǇǊƛǎǳǎǘǾƻǾŀƭŀ ƛ ŘƛǊŜƪǘƻǊƛŎŀ ƭƧǳŘǎƪƛƘ ǊŜǎǳǊǎŀ YǊǳǇŀ ƪŀōƛƴŜ !ƛŘŀ CƻƧƴƛŎŀΣ ƪŀƻ ƛ ǎŜƪǊŜǘŀǊ 

¦ŘǊǳȌŜƴƧŀ ǇƻǎƭƻŘŀǾŀŎŀ C.ƛI aŜǊǎƛƘŀ WǳǎƛŏΦ 

bŀƛƳŜΣ ǊŀŘƴƛŎƛ YǊǳǇŀ ƪŀōƛƴŀ ȊŀƘǘƧŜǾŀƧǳ ǇƻǾŜŏŀƴƧŜ ǇƭŀŏŜ ƻŘ нс ǇƻǎǘƻΣ ōŜȊ ƻōȊƛǊŀ Ǒǘƻ ƧŜ 

ǳǇǊŀǾŀ YǊǳǇŀ ƪŀōƛƴŀ ƛǎǇǳƴƧŀǾŀƭŀ ǎǾŜ ǳǎƭƻǾŜ ƛȊ ŘƻǎŀŘŀǑƴƧŜƎ ƪƻƭŜƪǝǾƴƻƎ ǳƎƻǾƻǊŀΦ 

Yŀƪƻ ƴŀǾƻŘŜ ƛȊ 

YǊǳǇŀ ƪŀōƛƴŜΣ ǳ 

ǇƻǘǇǳƴƻǎǝ ǎǳ 

ƻǇǊŜŘƧŜƭƧŜƴƛ Ȋŀ ǊŀŘ 

ǳ ǎƪƭŀŘǳ ǎŀ 

ǇƻȊƛǝǾƴƛƳ 

ǇǊŀǾƴƛƳ ǇƻǇƛǎƛƳŀΣ 

ǇǊƛ őŜƳǳ ƧŜ 

ƳƛƴƛƳŀƭƴŀ ƴŜǘƻ 

ǎŀǘƴƛŎŀΣ ƧƻǑ ƻŘ 

ǇǊƛƧŜ ǎǘǳǇŀƴƧŀ ƴŀ ǎƴŀƎǳ ƴƻǾƻƎ YƻƭŜƪǝǾƴƻƎ ǳƎƻǾƻǊŀΣ ƛȊƴƻǎƛƭŀ нΣун YaΦ ¦ǾƛŘƧŜǾǑƛ ǇƻǘǊŜōǳ 

Ȋŀ ǇƻōƻǑƭƧŀƴƧŜƳ ȌƛǾƻǘƴƛƘ ǳǎƭƻǾŀ ǊŀŘƴƛƪŀΣ ǇƻőŜǘƪƻƳ ǘŜƪǳŏŜ ƎƻŘƛƴŜ ƴŀ ƎƻŘƛǑƴƧŜƳ ƴƛǾƻǳ 

ǘǊƻǑŀƪ Ǉƭŀŏŀ ǊŀŘƴƛƪŀ ǇƻǾŜŏŀƴ ƧŜ Ȋŀ мплΦллл YaΦ ¢ŀƪƻŚŜǊΣ YǊǳǇŀ ƪŀōƛƴŜΣ ƛǎǘŀƪƴǳƻ ƧŜ 

Ǿƭŀǎƴƛƪ ƪƻƳǇŀƴƛƧŜΣ ǊŜŘƻǾƴƻ ƛǎǇƭŀŏǳƧŜ ǇǊŜƪƻǾǊŜƳŜƴŜ ǎŀǘŜΣ ǊŜƎŜǊŜǎŜΣ ƴŀƪƴŀŘǳ Ȋŀ ǇǊŜǾƻȊΣ 

ƻōŜȊōƛƧŜŚŜƴ ƧŜ ǘƻǇƭƛ ƻōǊƻƪ ǳƴǳǘŀǊ 5ǊǳǑǘǾŀΣ ƴŀƪƴŀŘŀ Ȋŀ ǇǊŜƪƻǾǊŜƳŜƴƛ ǊŀŘ ƧŜ ƻŘǊŜŚŜƴŀ 



ƪŀƻ рл҈ ƴŜǘƻ ǎŀǘƴƛŎŜΣ ǇǊŀǾƻ ƴŀ ƴƻǾőŀƴƛ Ǉƻƪƭƻƴ ǇǊƛƭƛƪƻƳ ƻōƛƭƧŜȌŀǾŀƴƧŀ ǾƧŜǊǎƪƛƘ ǇǊŀȊƴƛƪŀ 

ǘŜ ƴƛȊ ŘǊǳƎƛƘ ǇǊƛǾƛƭŜƎƛƧŀΦ 

.ŜȊ ƻōȊƛǊŀ ƴŀ ǎǾŜ ƴŀǾŜŘŜƴƻΣ ƛǎǝőŜ CƻƧƴƛŎŀΣ YǊǳǇŀ ƪŀōƛƴŜ ƧŜ ǎǳƻőŜƴŀ ǎŀ ǎƛǘǳŀŎƛƧƻƳ ǳ 

ƪƻƧƻƧ ǎƛƴŘƛƪŀǘ 5ǊǳǑǘǾŀ ǘǊŀȌƛ ƴŀ ƳƧŜǎŜőƴƻƳ ƴƛǾƻǳ ƛȊŘǾŀƧŀƴƧŀ Ȋŀ ǇƻǾŜŏŀƴƧŜ Ǉƭŀŏŀ Ȋŀ ǾƛǑŜ 

ƻŘ тлΦллл YaΣ Ǒǘƻ ōƛ ŘƻǾŜƭƻ ǳ ǇƛǘŀƴƧǳ ŜƎȊƛǎǘŜƴŎƛƧǳ ǘŜ ƪƻƳǇŀƴƛƧŜΦ 

¦ŘǊǳȌŜƴƧŜ ǇƻǎƭƻŘŀǾŀŎŀ C.ƛI ǳƪƭƧǳőƛƭƻ ǎŜ ǳ ǊƧŜǑǾŀƴƧŜ ƴŀǎǘŀƭƻƎ ǇǊƻōƭŜƳŀΣ ǘŜ ƧŜ Ȋŀ мрΦ 

ƻƪǘƻōŀǊ нлмуΦ ƎƻŘƛƴŜ ȊŀƪŀȊŀƴ ǎŀǎǘŀƴŀƪ ǎŀ ǇǊŜŘǎǘŀǾƴƛŎƛƳŀ {ƛƴŘƛƪŀǘŀ ƳŜǘŀƭŀŎŀ C.ƛIΦ 
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.ÏÖÉ ÐÒÁÖÉÌÎÉË Ï ÒÁÄÕ +ÒÕÐÁ +ÁÂÉÎÅ ÄÏ ËÒÁÊÁ 

ÍÊÅÓÅÃÁ 

±ƭŀǎƴƛƪ YǊǳǇŀ YŀōƛƴŜ aŀǳǊƻ 

[ƻǊŜƴȊŜƭƭƛ ƛ ƳŜƴŀŘȌŜǊƛ ǘŜ ŬǊƳŜ 

ƻŘǊȌŀƭƛ ǎǳ мрΦ ƻƪǘƻōǊŀ нлмуΦ ƎƻŘƛƴŜ 

ǎŀǎǘŀƴŀƪ ǎŀ ǇǊŜŘǎǘŀǾƴƛŎƛƳŀ 

{ƛƴŘƛƪŀǘŀ ƳŜǘŀƭŀ C.ƛI ƛ {ƛƴŘƛƪŀǘŀ 

ǊŀŘƴƛƪŀ YǊǳǇŀ YŀōƛƴŜΣ ǳ ǾŜȊƛ ǎŀ 

ǇǊƻōƭŜƳƛƳŀ ƴŀǎǘŀƭƛƳ ǇǊƛǾǊŜƳŜƴƻƳ 

ƻōǳǎǘŀǾƻƳ ǊŀŘŀ ǳ ƻǾƻƧ ŬǊƳƛ ƛ 

ƴŀƧŀǾƻƳ ǑǘǊŀƧƪŀΦ {ŀǎǘŀƴƪǳ ƧŜΣ ǳ 

ŦǳƴƪŎƛƧƛ ƳŜŘƛƧŀǘƻǊŀΣ ǇǊƛǎǳǎǘǾƻǾŀƻ ƛ ŘƛǊŜƪǘƻǊ ¦ŘǊǳȌŜƴƧŀ ǇƻǎƭƻŘŀǾŀŎŀ C.ƛI aƭŀŘŜƴ 

tŀƴŘǳǊŜǾƛŏΦ 

tŀǊǘƴŜǊƛ ǎǳ ŘƻƎƻǾƻǊƻƳ ȊŀƪƭƧǳőƛƭƛ Řŀ ŏŜ {ƛƴŘƛƪŀǘ ȊŀƳǊȊƴǳǝ ƻōǳǎǘŀǾǳ ǊŀŘŀΣ ǘŜ Řŀ ŏŜ 

ǇƻǎƭƻŘŀǾŀŎ Řƻ ƪǊŀƧŀ ƳƧŜǎŜŎŀ ǇƻƴǳŘƛǝ ƴƻǾƛ tǊŀǾƛƭƴƛƪ ƻ ǊŀŘǳΣ ƴŀƪƻƴ őŜƎŀ ŏŜ ǎŜ ƴŀǎǘŀǾƛǝ 

ǊŀȊƎƻǾƻǊ ǎŀ {ƛƴŘƛƪŀǘƻƳ ǊŀŘƴƛƪŀ YǊǳǇŀ YŀōƛƴŜΦ 
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tƻ ǇƻȊƛǾǳ ǇǊŜŘǎƧŜŘƴƛƪŀ ¦ŘǊǳȌŜƴƧŀ ǇǊƛǾǊŜŘƴƛƪŀ WŀōƭŀƴƛŎŀΣ ŘƛǊŜƪǘƻǊ ¦ŘǊǳȌŜƴƧŀ 

ǇƻǎƭƻŘŀǾŀŎŀ C.ƛI ƻŘǊȌŀƻ ƧŜ луΦ ƻƪǘƻōǊŀ нлмуΦ ƎƻŘƛƴŜ ǎŀǎǘŀƴŀƪ ǎŀ ǇǊŜŘǎƧŜŘƴƛƪƻƳ ǘƻƎ 

ǳŘǊǳȌŜƴƧŀ WǳǎǳŦƻƳ 5ȌŀŬŏŜƳΦ 

5ȌŀŬŏ ƧŜ ƛȊǊŀȊƛƻ ȊŀƛƴǘŜǊŜǎƻǾŀƴƻǎǘ Ȋŀ ǳőƭŀƴƧŜƴƧŜ ǳ ¦ŘǊǳȌŜƴƧŜ ǇƻǎƭƻŘŀǾŀŎŀ C.ƛIΣ ǘŜ ƧŜ 

ǎŀǎǘŀƴŀƪ ƻŘǊȌŀƴ ǎ ŎƛƭƧŜƳ ŘŜǘŀƭƧƴƛƧŜƎ ǳǇƻȊƴŀǾŀƴƧŀ ǎŀ ŀƪǝǾƴƻǎǝƳŀ ¦tC.ƛIΦ tŀƴŘǳǊŜǾƛŏ ƧŜ 

ƛǎǘŀƪŀƻ Řŀ ¦ŘǊǳȌŜƴƧŜ ǇƻǎƭƻŘŀǾŀŎŀ C.ƛI ƛƴǎƛǎǝǊŀ ƴŀ ŘƻƴƻǑŜƴƧǳ ƛ ǇǊƻǾƻŚŜƴƧǳ ƪƻƴƪǊŜǘƴƛƘ 

ƳƧŜǊŀ ƪƻƧƛƳŀ ŏŜ ǎŜ ǳƴŀǇǊƛƧŜŘƛǝ ǳǎƭƻǾƛ ǇƻǎƭƻǾŀƴƧŀ ƛ ȊŀǳǎǘŀǾƛǝ ƴŜƎŀǝǾƴƛ ǘǊŜƴŘƻǾƛ ǳ 

ǇǊƛǾǊŜŘƛΦ 

α¦ŘǊǳȌŜƴƧŜ ȊŀǎƴƛǾŀ ǎǾƻƧŜ ŎƛƭƧŜǾŜ ƴŀ ǊŀǎǘŜǊŜŏŜƴƧǳ ǇǊƛǾǊŜŘŜΣ ǳƴŀǇǊŜŚŜƴƧǳ ǇƻǎƭƻǾƴƻƎ 

ŀƳōƛƧŜƴǘŀ ƪƻƧƛ ŏŜ ƻƳƻƎǳŏƛǝ ǎǘŀōƛƭƴƻ ǇƻǎƭƻǾŀƴƧŜ őƭŀƴƛŎŀΣ ǎǳȊōƛƧŀƴƧǳ ǎƛǾŜ ŜƪƻƴƻƳƛƧŜΣ 

ǇƻƧŜŘƴƻǎǘŀǾƭƧƛǾŀƴƧǳ ŀŘƳƛƴƛǎǘǊŀǝǾƴƛƘ ǇǊƻŎŜŘǳǊŀΣ ƧŀőŀƴƧǳ ǎƻŎƛƧŀƭƴƻƎ ŘƛƧŀƭƻƎŀ ƛ 

ƛƴǘŜƴȊƛǾƛǊŀƴƧǳ ǊŀŘŀ ǎŀ ƴŀŘƭŜȌƴƛƳ ƛƴǎǝǘǳŎƛƧŀƳŀ ǳ ŎƛƭƧǳ ǇƻǎǝȊŀƴƧŀ ŀŘŜƪǾŀǘƴƻƎ ǇƻǎƭƻǾƴƻƎ 

ŀƳōƛƧŜƴǘŀϦΣ ƪŀȊŀƻ ƧŜ tŀƴŘǳǊŜǾƛŏΦ 

bŀƪƻƴ ǎŀǎǘƴŀƪŀΣ 5ȌŀŬŏ ƧŜ ƪŀȊŀƻ Řŀ ŏŜ ¦ŘǊǳȌŜƴƧŜ ǇǊƛǾǊŜŘƴƛƪŀ WŀōƭŀƴƛŎŀ ǇǊƛǎǘǳǇƛǝ 

őƭŀƴǎǘǾǳ ¦ŘǊǳȌŜƴƧŀ ǇƻǎƭƻŘŀǾŀŎŀ C.ƛIΣ ƪŀƻ ƪƻƭŜƪǝǾƴƛ őƭŀƴΦ 

¦ŘǊǳȌŜƴƧŜ ǇǊƛǾǊŜŘƴƛƪŀ WŀōƭŀƴƛŎŀ ƻǎƴƻǾŀƴƻ ƧŜ ƴŀ hǎƴƛǾŀőƪƻƧ ǎƪǳǇǑǝƴƛ нллоΦ ƎƻŘƛƴŜΣ ŀ 

ǘǊŜƴǳǘƴƻ ōǊƻƧƛ пл őƭŀƴƛŎŀΦ 
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